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ΕΠΙΚΑΙΡΗ  ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ:  Υγείας κ. Β. Κικίλια 
  
ΘΕΜΑ: «Άμεση δημιουργία νέων ΜΕΘ και ανακαίνιση και αναβάθμιση παλαιού κτιρίου 

Βενιζέλειου Νοσοκομείου». 
 
Μετά την ολοκλήρωση της νέας πτέρυγας στο Βενιζέλειο Νοσοκομείο, ξεκίνησε και η 
μετεγκατάσταση στους νέους χώρους που αναμένεται να ολοκληρωθεί άμεσα σύμφωνα με  
τον προγραμματισμό της διοίκησης, κλινικών και άλλων δραστηριοτήτων που μέχρι τώρα 
στεγάζονται στο παλαιό κτίριο και έτσι γίνεται απόλυτα εφικτή η ανακαίνιση και 
αναβάθμισή των χώρων συνολικής επιφάνειας 2.000 τμ που κενώθηκαν.  
Επειδή οι ανάγκες για κλίνες ΜΕΘ στην Κρήτη είναι μεγάλες και σε διπλάσιο σχεδόν 
αριθμό σύμφωνα με τα διεθνή στάνταρ από τις 55 που λειτουργούν σήμερα, με δεδομένο:  
α) Τον νησιώτικο χαρακτήρα της Κρήτης, τα νοσοκομεία της οποίας εξυπηρετούν και 
άλλα νησιά 
β) Το γεγονός ότι ο πληθυσμός των 650.000 μόνιμων κατοίκων αυξάνεται σε 930.000 
τουλάχιστον για το διάστημα της τουριστικής περιόδου από τον Μάιο έως των Οκτώβριο 
Επειδή οι χώροι που κενώνονται στο Βενιζέλειο Νοσοκομείο εφάπτονται των κλινών ΜΕΘ 
που λειτουργούν ήδη και 
Επειδή η Διοίκηση του Βενιζέλειου εκ των ενόντων με τη στήριξη της ΥΠΕ, προσπαθεί για 
τη δημιουργία κάποιων κλινών ΜΕΘ  
 
Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 
 

1. Προτίθεστε να αναθέσετε άμεσα την εκπόνηση όλων των απαραίτητων μελετών 
αλλά και των έργων για την ανακαίνιση και αναβάθμιση του παλαιού κτιρίου;  

2. Έχετε τη βούληση να προωθήσετε και να χρηματοδοτήσετε ανεξάρτητα και κατά 
προτεραιότητα την άμεση δημιουργία νέων μονάδων ΜΕΘ με σημαντικό αριθμό 
νέων κλινών ΜΕΘ και πόσων; (12, 18, 24; ), αξιοποιώντας μέρος του χώρου που 
κενώθηκε στο Βενιζέλειο Νοσοκομείο; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 

 
 

Βασίλης Κεγκέρογλου 
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